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Protokół z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Odbytego w dniu 24 stycznia 2022 roku o godz. 14:00 

W Sali  narad 

Obecni: członkowie Komisji wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, Sekretarz 

Miasta Sylwester Foltyn 

Tematyka posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Rozpatrywanie skarg, wniosków i petycji. 

3. Sprawy bieżące. 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Mirosław Wójcik powitał wszystkich przybyłych i poprosił o przyjęcie 

protokołu z komisji z dnia 24 stycznia 2022 roku, który został  jednogłośnie przyjęty. 

Ad.2 

Przewodniczący Komisji Mirosław Wójcik poinformował, że do komisji  wpłynęły  dwie petycje i apel: 

1. Petycja z dnia 21 grudnia 2021 roku. Wstępnie ustalono następującą odpowiedź: „W 

odpowiedzi na petycję z dnia 21 grudnia 2021 r. w sprawie nadzwyczajnego zwołania 

posiedzenia Rady Miejskiej w obliczu zaistnienia stanu kryzysowego związanego z aktualnym 

stanem epidemii i przyjęcia wskazanych w petycji uchwał w tej sprawie, na podstawie art. 10 

ust. 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (t.j. Dz. U. z 2018 r., poz. 870) Rada Miasta 

Wisła informuje, że kwestie związane z prowadzeniem odpowiedniej polityki zdrowotnej w 

zakresie epidemii, w tym kwestie związane z odpowiednim programem szczepień oraz 

kwestie przyjęcia i wdrożenia stosownych obostrzeń sanitarnych są realizowane, zgodnie z 

kompetencjami, przez władze centralne Rzeczypospolitej Polskiej. Obowiązujące przepisy 

prawa nie dają możliwości jednostkom samorządu terytorialnego prowadzenia polityki 

zdrowotnej w czasie epidemii w sposób odrębny i różniący się od przyjętych, przez władze 

centralne, kierunków. Mając to na uwadze należy stwierdzić, że przyjęcie przez Radę Miasta 

Wisła uchwał wskazanych w petycji (wydania zakazu noszenia maseczek, czy też wydania 

zakazu stosowania szczepionek mRNa) nie miałoby żadnej mocy prawnej, o ile w ogóle, takie 

uchwały pozytywnie przeszłyby weryfikację organów nadzorczych w zakresie podstaw 

prawnych ich podjęcia. A zatem Rada Miasta Wisła stwierdza, że petycja nie może zostać 

rozpatrzona pozytywnie”  

Głosowanie: jednogłośnie „za” 

2. Petycja z dnia 9 stycznia 2022 roku. Wstępnie ustalono następującą odpowiedź:  

„W odpowiedzi na petycję z dnia 9 stycznia 2022 r. w sprawie apelu o zmianę zapisów ustawy 

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach oraz ustawy o odpadach, na podstawie art. 10 

ust. 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (t.j. Dz. U. z 2018 r., poz. 870) Rada Miasta 

Wisła informuje, że Pana petycja została przeanalizowana na posiedzeniu Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, która, uznając, że podobne problemy w zakresie gospodarki odpadami 
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dotyczą Miasta Wisła, zarekomendowała Radzie przyjęcie stosownego apelu, bądź petycji w 

tej sprawie skierowanej do władz centralnych. Z uwagi na to, że Pana petycja wpłynęła także 

do innych gmin powiatu cieszyńskiego ustalono, że na forum Stowarzyszenia 

Samorządowego Ziemi Cieszyńskiej zostanie przeanalizowana możliwość przygotowania 

wspólnego i jednolitego stanowiska w tej sprawie. Takie stanowisko później zostałoby 

przedstawione poszczególnym radom gmin członkowskich do przyjęcia. 

Glosowanie: Jednogłośnie „za” 

3. Apel w sprawie odpadów komunalnych. Zaznajomiono się z apelem.  

 

 Na tym zakończono posiedzenie komisji.  

 

 

        Protokołowała                                                                                            Przewodniczący Komisji 

          Justyna Pilch                                                                                                    Mirosław Wójcik 

 

 

 

                                                          


